
Protokollsanteckning 

Socialnämnden, 
Trelleborgs kommun 2022-03-01 

Ärende 28, Årsanalys 
I ärsanalysen är det mycket som vi tycker är bra men dä det 
står att läsa på sidan 17 i ett effektmål att privata utförare 
inom VoO och LSS ska öka. Vi anser att kommunen är den 
som är bäst på att driva dessa verksamheter. 

Årsanalysen är också utifrån styrets budget och det gör också 
att vi väljer att inte delta i detta beslut. 

För den socialdemokratiska gruppen i Socialnämnden 
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